
Op 27 oktober jl. stelde de DB-fractie (vervolg)vragen over Avri Solar B.V. Deze mail voorziet in de 
beantwoording. 
 
Vraag 1 – Graag zou ik zien dat de verstrekte informatie m.b.t. de zorgplicht, de genomen acties en 
de vervolgstappen naar alle deelnemers van het crowdfundingplatform van Avri Solar B.V. wordt 
toegestuurd om verdere onrust te voorkomen. Wil de portefeuillehouder dit entameren binnen Avri 
Solar B.V.? 
Middels een schrijven van de directeur van AVRI Solar BV aan de aandeelhouders (AB leden AVRI) is 
bestuurlijk iedereen geïnformeerd. Indien gewenst kan onze commissaris de vraag terugleggen bij de 
directie van AVRI Solar BV om ook alle deelnemers van het platform separaat te informeren. 
 
Vraag 2 – Wat is de reden dat de schriftelijke vragen niet beantwoord zijn door de portefeuillehouder 
zelf, maar door een commissaris binnen de B.V. (tevens wethouder binnen West Betuwe)? 
De Algemene Vergadering van Aandeelhouders van Avri Realisatie B.V. heeft op 7 juli 2021 besloten de 
heer G. van Bezooijen als commissaris te handhaven, ondanks de portefeuillewisseling AVRI in juli 2020, 
vanwege zijn toegevoegde waarde op het deelgebied financiën en de aflopende collegeperiode begin 
2022. 


